
33. schůze RO Kobylnice dne 14.4. 2016 

Přítomni:  Šmíd, Dolanský, Štefková, Florian, Ulbrichová 
Omluveni:  

 Program schůze: 
1. Změna rozpisu rozpočtu č. 2/2016 
2. Rozpočtové opatření č. 4/2016 
3. Smlouva o pronájmu hrobového místa  
4. Návrh na koupi pozemků  
5. Nabídka daru pozemku  
6. Smlouva o zřízení věcného břemena E.ON 
7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 
8. Úprava prostoru okolo víceúčelového hřiště 
9. Nabídka studie „Sběrný dvůr Kobylnice“ 
10. Výstupy z jednání komise pro média 
11. Jednání o smlouvách Horáček Votápek 
12. Provoz školy o prázdninách 2016 
13. Změna nájemce pozemku „Památného kamene“ 
14. Vyjádření k udělení licence 
15. Dar členům hudební skupiny FLASH 
16. Podpora školního výletu 
17. Dar rodičům nových občánků 
18. Psycholog do školy 
19. Výročí osvobození obce 
20. Dar fyzickým osobám 
21. Různé 

1. Změna rozpisu rozpočtu č. 2/2016 

V rámci rozpisu rozpočtu se na kultuře ostatní přesunuje z rezervy na nájem sálu sokolovny pro divadelní 
představení. Viz příloha č. 1 zápisu. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje změnu rozpisu 
rozpočtu č. 2/2016. 

hlasování:                5 pro                    0  proti                       0 zdržel se   

  
2. Rozpočtové opatření č. 4/2016 

Předmětem rozpočtového opatření je posílení příjmů z daně za obec o 10 tis. Kč a změna čísla položky 
daň za obec po změněn rozpočtové skladby spolu s posílením o 10 tis. Kč. Přesun z investic na 
víceúčelovém hřišti na provozní náklady oprav v souvislosti se změnou trávníku za mlatovou plochu, 
vratka nevyčerpané dotace Sokola v minulém roce a snížení financování o stejnou částku. Rozpočtové 
opatření tvoří přílohu č. 2 zápisu. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. provádí rozpočtové opatření č. 
4/2016. 

hlasování:                 5 pro                    0  proti                       0 zdržel se   

3. Smlouva o pronájmu hrobového místa  
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Paní Zdeňka Fricová, které dohodou mezi dědici připadl pomník na hrobovém místě X/262,263 žádá        
o pronájem tohoto dvouhrobu a to od 1.5.2016. Zbytek nájemného za zatím nedočerpané období doposud 
platné nájemní smlouvy bude vrácen paní Fricové a ta pak uzavře smlouvu novou na dobu 10 roků. 
Smlouva o nájmu hrobového místa se generuje přímo z účetního programu TRIADA a po podpisu bude 
uložena v příruční spisovně u ostatních smluv o nájmu hrobového místa.  

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí zánik smlouvy 
o pronájmu hrobového místa z důvodu úmrtí nájemce a schvaluje smlouvu o pronájmu hrobového místa 
X/262,263 s paní Zdeňkou Fricovou na dobu od 1.5.2016 do 31.4.2026 za cenu 1.200 Kč na deset roků. 

hlasování:                 5 pro                    0  proti                       0 zdržel se   

4. Smlouva o koupi pozemků  

Obec se dlouhodobě snažila získat pozemky, které buď jsou zatíženy veřejně přístupnou účelovou 
komunikací, nebo mají být v budoucnu zatíženy nějakou komunikací (např. cyklostezkou), či je potřebuje 
pro jiný účel. Takovými pozemky jsou i pozemek p.č. 756/19 o výměře 241 m2, ostatní komunikace – 
ostatní plocha – část polní cesty od hospodářského mostu směrem ke Dvorskům a pozemek p.č. 764/2      
o výměře 552 m2, orná půda – pozemek přiléhající k pozemku, který obec získala pro SDH na cvičení 
hasičského sportu a který by rovněž potřebovala pro stejný účel, oba pozemky ve vlastnictví ½ Charvát 
David, xxxxxxxxxxxxxxx a ½ Charvátová Ludmila, xxxxxxxxxxxxxxxxx. Proběhlo několik jednání o 
prodeji těchto pozemků ve prospěch obce a jednání o ceně. Výsledkem jednání je možnost odkoupit od 
paní Charvátové její ideální polovinu za 90 Kč/m2, tedy ideální polovinu z těchto pozemků za 35.685 Kč.  
Druhý z vlastníků – pan David Charvát nabyl svoji ideální polovinu dne 20.10.2014. Pokud by ji prodával 
dříve jak 5 roků od tohoto data, bude výnos tohoto prodeje zatížen daní z příjmu. Nabízí proto obci 
možnost buď uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě kupní, ve které se zaváže v době od 21.10.2019 do 
21.4.2020 prodat svoji nemovitost za 35.685 Kč, nebo zakoupit od něj ihned ideální polovinu za            
41.983 Kč, aby po zdanění dostal stejnou částku, jako paní Charvátová. 
Rada se v diskuzi těmito variantami zabývala a jednoznačně vyplynulo, že je přijatelnější varianta 
okamžitého odkupu, byť za vyšší cenu. Návrh smlouvy tvoří přílohu č. 3 zápisu. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. doporučuje zastupitelstvu uzavřít 
smlouvu o koupi nemovitosti – ideální poloviny pozemků p.č. 756/19 a p.č. 764/2, oba v k.ú. Kobylnice        
u Brna od paní Ludmily Charvátové, bytem xxxxxxxxxxx, za cenu 35.685 Kč a druhou ideální polovinu 
těchto pozemků od pana Davida Charváta, bytem xxxxxxxxxxxxx, za cenu 41.983 Kč. 

hlasování:                   5 pro                    0  proti                       0  zdržel se   

5. Nabídka daru pozemku  

Na začátku roku 2015 starosta jednal s vlastníky pozemků, které se identifikovaly po digitalizaci katastru      
a loni v dubnu zastupitelstvo schválilo bezúplatné přijetí některých z nich. Další pozemky však neměly 
jasného vlastníka, protože v minulosti nebyly předmětem dědického řízení. Starosta tehdy oslovil 
pravděpodobné dědice s žádostí o obnovu dědického řízení a následné předání pozemků obci. Na minulém 
zasedání bylo zastupitelstvem  schváleno bezúplatné nabytí pozemku před RD č.p. 230 a pro následující 
zasedání se podařilo vyřešit pozemek p.č. 645/2, ostatní plocha – ostatní komunikace, o výměře 54 m2 
před RD č.p. 146 (Ponětovická ul., Jadrní) vlastníka pana Vlastimila Kyselky. Tento současný vlastník 
nyní nabízí pozemek obci darem. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. doporučuje zastupitelstvu schválit 
bezúplatné nabytí pozemku p.č. 645/2 v k.ú. Kobylnice u Brna od pana Vlastimila Kyselky, bytem 
xxxxxxxxxxxxx. 

hlasování:                 5 pro                      0 proti                        0 zdržel se   

6. Smlouva o zřízení věcného břemena E.ON 
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Dne 5.7.2015 byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí s E.ON na zřízení věcného břemena elektrické 
přípojky pro paní Jarmilu Kučerovou. Přípojka je již realizována a E.ON v souladu s předchozí smlouvou 
navrhuje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene a to za standardních podmínek. Návrh smlouvy 
tvoří přílohu č. 4 zápisu. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3, zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje smlouvu o zřízení 
věcného břemene č. PV-014330036818/001 mezi obcí Kobylnice a E.ON distribuce, a.s.  

hlasování:                 5 pro                      0 proti                        0 zdržel se   

7. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě 

Manželé Schmausovi jako vlastníci RD č.p. 29 Na Návsi hodlají zřídit vodovodní přípojku do této 
nemovitosti a požádali o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě. Návrh 
smlouvy řeší vztah jako u ostatních obdobných případů standardní smlouvou, která tvoří přílohu č. 5 
zápisu. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje smlouvu o budoucí  
smlouvě o zřízení služebnosti vodovodní přípojky ve prospěch manželů Marka Schmause a Terezy 
Schmausové. 

hlasování:              5 pro                    0  proti                       0 zdržel se   

8. Úprava prostoru okolo víceúčelového hřiště 

Rada obce se zabývala opatřeními proti zarůstání mechu do hrací plochy víceúčelového hřiště opakovaně. 
V první fázi (9.3.2015) zvažovala úpravu, kdy by se vedle umělohmotné hrací plochy instaloval žlab, 
který by odváděl vodu s vyplavenou zeminou z hrací plochy, aby její přítomnost na umělém povrchu 
nepodporovala růst mechů. Při revitalizaci povrchu nás však odborná firma upozornila, že problémem 
není vyplavování zeminy náhradu travní plochy umělým povrchem, ale samotná voda, zavlažující umělý 
povrch při kropení přilehlého trávníku. Proto obec požádala odbornou firmu o propočet ceny takového 
opatření, kdy by se celá travnatá plocha nahradila umělým povrchem. Odhad ceny projednala rada 
2.12.2015 a tento činil cca 400 tis. Kč + DPH, přičemž konkrétní položkový rozpočet by byl určen až na 
základě projektové dokumentace, která by stála cca 20 tis. Kč + DPH. Toto opatření bylo diskutováno i při 
přípravě rozpočtu na rok 2016 a v diskuzi bylo odmítnuto. Do rozpočtu pak následně bylo alokováno 
pouze 100 tis. Kč. Proto byl opatřen návrh ceny úpravy, kdy by se trávník odtěžil a místo něj by byla 
provedena mlatová úprava prostoru (štěrkové lože + uválcovaná drť na povrchu), kterou by nebylo 
potřeba kropit a tedy by nebyl skrápěn ani povrch hřiště a tím by se omezil růst mechů v hrací ploše. 
Taková úprava by se realizovala i v prostoru za petanque hřištěm. Návrh ceny je ve výši 91.960 Kč včetně 
DPH. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. zhotovení mlatové úpravy 
prostoru okolo víceúčelového hřiště v ceně 91.960 Kč včetně DPH a zároveň schvaluje jako vhodného 
uchazeče o tuto veřejnou zakázku firmu DLAŽDIČSKÉ A ZEDNICKÉ PRÁCE Zdeněk Pavlíček. 

hlasování:                5  pro                    0  proti                       0 zdržel se   

9. Nabídka studie „Sběrný dvůr Kobylnice“ 

Rada ve snaze uvolnit prostor „horního dvora“ pro jiné účely a při vědomí potřebnosti řešení odpadového 
hospodářství obce a to s možností dotace na vybudování sběrného dvora projednala nabídku Ateliér 
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Velehradský, s.r.o., na zpracování studie výstavby sběrného dvora v ceně 59.700 Kč + DPH (12.537 Kč). 
Firma se podobnými projekty již opakovaně zabývala. 

Rada obce v souladu s ustanovením § 102 odst. (3) zák.č. 128/2000 Sb. schvaluje objednání studie 
„Sběrný dvůr Kobylnice“  

hlasování:                5 pro                    0  proti                       0 zdržel se   

10. Výstupy z jednání komise pro média 

Rada zřídila v loňském roce Komisi pro média a informace. Tato komise se sešla ke třem jednáním, ze 
kterých byly radě poskytnuty zápisy. Komise na svém prvním zasedání konstatovala, čím se bude 
v budoucnu zabývat a projednala metodiku Ministerstva vnitra ČR ke standardům poskytování informací 
formou otevřených, resp. strojově čitelných dat. Na svém druhém zasedání se zabývala webovými 
informacemi o hlášení obecním rozhlasem a dále o hospodaření obce, které diskutovali ve variantních 
řešeních. Na třetím zasedání se zabývala opět hospodařením obce, když strukturovala hospodaření obce 
jinak, než na druhém zasedání. Je zřejmé, že doposud se komise nezabývala strukturou webu 
systematicky, ale pouze diskutovala o některých dílčích tématech, přičemž ani nemá představu o tom, jaké 
dokumenty má obec či úřad z vlastní činnosti, jaké z kontaktu s jinými osobami, které jsou k obci 
v nějakém vztahu a jaké z programů, které jsou generovány třetími osobami a to nikoli pouze pro obec 
Kobylnice, ale v celostátním měřítku. Starosta navrhuje uspořádat zvláštní schůzi rady, na kterou bude 
pozvána komise a administrativní pracovnice a na které se budou na základě dosavadních zkušeností 
s činností komise diskutovat požadavky rady a možnosti úřadu při správě stránek.  Zápisy z jednání 
komise tvoří přílohu č. 7 zápisu. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí zápisy ze zasedání 
Komise pro média a informace a doporučuje jednání rady ke struktuře a formě informací na webu obce  
s přizváním Komise pro média a informace a administrativní pracovnice. 

hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

11. Jednání o smlouvách Horáček Votápek 

V průběhu závěru března a začátku dubna proběhla – na základě předchozího jednání o podmínkách 
smluv, kterého měli možnost se účastnit i ostatní zastupitelé a kterého se účastnil zejména Ladislav 
Votápek jako zastupitel i stavebník - jednání s panem Horáčkem o úpravě podmínek plánovací smlouvy        
a drobných oprav textů všech tří smluv. Výstupem z tohoto jednání je následující sdělení pana Horáčka ze 
dne 4.4.2016: 
„Souhlasíme s prodloužením lhůty na 48 měsíců od podpisu smlouvy za podmínky vydání 
souhlasného stanoviska ke všem změnám vyvolaných a uvedených v předložené projektové 
dokumentaci, způsobenou změnou připojení, deklarované orazítkováním a podpisem výkresu 
Situace stavby potřebného pro následné územní a stavební řízení. Počítáme se schválením 
navržených smluv na řádném zasedání zastupitelstva 28.4.“ 
Dle ústního sdělení jde zejména o způsob napojení nemovitosti stavebníků na přístupovou komunikaci         
a o atraktivity, zřizované na pozemcích p.č. 834/3 a p.č. 827/6, tedy všechna hřiště, herní prvky venkovní 
posezení, ohniště a terénní úpravy. 
Návrhy smluv obdrželi všichni zastupitelé 24.3.2016, komentář k nim po pracovní schůzce pak 30.3.2016. 

Rada obce bere na vědomí stanovisko stavebníků pana Horáčka a pana Votápka k předloženým návrhům 
smluv a doporučuje zastupitelstvu schválit soubor všech tří smluv a zároveň schválit souhlasné stanovisko 
ke všem změnám vyvolaných a uvedených v předložené projektové dokumentaci, způsobenou 
změnou připojení, deklarované orazítkováním a podpisem výkresu Situace stavby potřebného pro 
následné územní a stavební řízení. 

hlasování:              4 pro                               0 proti                             1 zdržel se   
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12. Provoz školy o prázdninách 2016 

Ředitelka školy oznámila radě jako zřizovateli školy přerušení provozu školní družiny od 1.7. do 31.8. 
2016 a provoz jedné třídy MŠ do 15.7.2016 s tím, že přednost budou mít děti (nikoli rodiče – jak píše paní 
ředitelka) zaměstnaných rodičů. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. bere na vědomí informaci ředitelky 
ZŠ a MŠ Kobylnice, p.o. o provozu školy o hlavních prázdninách v roce 2016.  

hlasování:              5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

13. Změna nájemce pozemku „Památného kamene“ 

Od roku 2006 je v ulici U Mlýna pronajat pozemek Klubu přátel Francouzské revoluce a Prvního císařství 
na dobu 50 let. Dle smlouvy je možné převést tuto smlouvu na jiného nájemce a současný občanský 
zákoník se s podobnou situací vypořádává v paragrafech 1895 a dalších jako s „postoupením smlouvy“, 
přičemž se tímto mění osoba nájemce a všechna ostatní ujednání zůstávají v platnosti. Nájemce dle obsahu 
jeho dopisu ze 4.4.2016 hodlá postoupit smlouvu na nového nájemce, který je dle sdělení nástupcem v této 
věci. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje postoupení smlouvy        
o nájmu části pozemku PK 483/1ze dne 29.3.2006 mezi obcí Kobylnice a Klubem přátel Francouzské 
revoluce a Prvního císařství na nájemce 18e régiment d´infanterie, z.s., IČ 22671161, se sídlem Tučapy 
41, 683 01 Rousínov. 

hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

14. Vyjádření k udělení licence 

Krajský úřad Jihomoravského kraje vede na základě zákona o silniční dopravě licenční řízení pro udělení 
licence na provozování veřejné linkové osobní vnitrostátní dopravy pro dopravce BDS-BUS, s.r.o. 
Licence má být udělena pro existující 2 párové spoje na lince 151, které i nadále budou provozovány 
v rámci IDS JmK. Krajský úřad má povinnost vyžádat si stanovisko obce vždy, avšak praktický význam 
má stanovisko pouze při zřizování nové linky či zřizování či rušení zastávek. Pravděpodobně by bylo 
možné uplatnit (avšak řádně zdůvodněné) negativní stanovisko při případné závažně špatné zkušenosti 
s dopravcem. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. vydává kladné stanovisko k udělení 
licence na provozování veřejné linkové osobní vnitrostátní dopravy pro dopravce BDS-BUS, s.r.o. IČ 
25302078 se sídlem Vlkovská 334, 59501 Velká Bíteš. 

hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

15.Dar členům hudební skupiny FLASH 

Hudební skupina FLASH požádala o podporu v jejich činnosti. Tuto finanční podporu chtějí využít na 
obnovu a údržbu hudebního vybavení a stejně jako v předchozích letech hodlají být nápomocni obci při 
organizování kulturních akcí v obci. Rozpočet s touto finanční podporou počítá. Již v předchozích letech 
se tato pomoc ustálila formou finančního daru členům hudební skupiny. Proto se navrhuje schválit dar ve 
výši 6 tis. Kč každému z vyjmenovaných pěti členů skupiny.  

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dar 5.000 Kč každé 
z následujících osob: František Beneš, Radek Valenta, Pavel Procházka, Jiří Florian a Kamil Šesták. 

hlasování:              5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
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16. Podpora školního výletu 

Z iniciativy rodičů a pedagogů ZŠ by bylo možné ke svátku dětí uspořádat výlet dětí do Vyškova. Škola ve 
svém rozpočtu tento náklad plánovaný nemá a je pravděpodobné, že části dětí by rodiče na takový výlet 
nemohli uhradit náklady. Proto se navrhuje podpořit tento výlet objednáním a úhradou nákladů za dopravu 
dětí do Vyškova a zpět z rozpočtu obce. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje objednání a úhradu 
autobusové dopravy do Vyškova a zpět pro uskutečnění školního výletu k svátku dětí. 

hlasování:                5 pro                               0 proti                             0 zdržel se 

17. Dar rodičům nových občánků 

Vítání nových občánků se uskuteční v sobotu 23.4.2016. Je dlouholetým zvykem udělit rodičům vítaných 
dětí dar ve výši 1.000 Kč a věcný dar (kniha, medaile a květina).  

Rada obce v souladu s ustanovením § 102, odst. 3 zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dary ve výši         
1.000 Kč  jednotlivě rodičům vítaných dětí s trvalým pobytem v obci a zároveň schvaluje i věcné dary dle 
soupisu, uložených v účetnictví obce. 

hlasování:               5 pro                                0 proti                              0 zdržel se   

18. Psycholog do školy 

Na minulé schůzi rady byl schválen projekt „Psycholog pro ZŠ a MŠ Kobylnice“. V současné době se 
rozbíhá z MŠMT dotační program pro následující školní rok, ve kterém by školy mohly žádat m.j.              
o prostředky na školního psychologa formou tzv. šablon. Školy jsou na tuto formu zvyklé již z dřívějšího 
období. Doporučuje se, aby rada jako zřizovatel školy schválila úkol pro ředitelku školy o takovou dotaci 
požádat a případně dle možností dotačního titulu rozšířit obsah projektu. Usnesení z předchozí schůze 
rady by zůstalo v platnosti pouze s tím, že se zastupitelstvu doporučí zvýšit příspěvek na psychologa jako 
zúčtovatelný a případný nevyčerpaný podíl vrátit zřizovateli. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. stanovuje projekt „Psycholog pro 
ZŠ a MŠ Kobylnice“ na dobu od 1.4.2016 do 30.6.2017 a doporučuje zastupitelstvu zvýšit příspěvek 
zřizovatele pro rok 2016 o 67.000 Kč jako zúčtovatelný a vratný v nevyčerpané části. Rada zároveň 
schvaluje úkol pro ředitelku ZŠ a MŠ Kobylnice využít možnosti dotačního programu MŠMT na provozní 
potřeby školy včetně pokrytí nákladů projektu „Psycholog pro ZŠ a MŠ Kobylnice“. 
  
hlasování:               5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

19. Výročí osvobození obce 

Československá společnost vojenské historie v Brně oznámila obci, že v příštím týdnu bude v ČR pobývat 
starosta Nižněje Turnova, odkud pocházel jeden z rudoarmějců, padlých v Kobylnicích v dubnu 1945. Pan 
starosta Borisov by rád přijel v pátek 22.4., kdy by chtěl položit kytičku k pomníku padlých a setkat se se 
zástupci obce. Společnost se dále táže, zda by mohla nechat udělat keramickou fotku tohoto padlého 
tankisty (Zelenin) a následně ji připevnit na pomník. Z diskuze vyplynulo, že setkání se zúčastní starosta    
a případně místostarosta. Zároveň rada konstatovala, že by se kytice na památku padlých měla ukládat na 
pomník každoročně. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje každoroční uctění  
památky padlých kyticí k pomníku padlých a souhlasí s připevněním keramické fotografie padlého vojáka 
ke jménu na pomníku. 

hlasování:               5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   
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20. Dar fyzickým osobám 

V bodu č. 5 jednání rady se řešil návrh daru pozemku od fyzické osoby ve prospěch obce. Obdobný případ 
již řešila některá z předchozích schůzí a minulé zasedání zastupitelstva. Jedná se o pozemky na veřejných 
prostranstvích, které byly po digitalizaci katastru zjištěny jako pozemky ve vlastnictví již zemřelých osob. 
Na žádost starosty pak fyzické osoby – potenciální dědici – učinily kroky k obnově dědického řízení         
a k vypořádání těchto pozemků včetně úhrady notářských poplatků apod. Vzhledem k tomu, že se nejen 
rozhodly věnovat svůj majetek ve veřejný prospěch, ale zejména že vložily starosti, úsilí a konec konců         
i finanční prostředky (odhadem 1.500 Kč v každém jednotlivém případě), chtěla by rada tuto jejich starost 
a náklady kompenzovat darem finančních prostředků ve výši 3.000 Kč. Rada v diskuzi konstatovala, že 
obdobný způsob by uplatňovala i v budoucnu v takovém případě, kdy by vlastník musel vyvolat proces 
podobného řízení (zejména dědického) a to s přihlédnutím ke konkrétní výši nákladů s takovým řízením 
spojených. V současné době by takto kompenzovala náklady a úsilí za pozemek před domem č.p. 230        
a č.p. 146 na ulici Ponětovické.  

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje dar fyzickým osobám 
paní Hedvice Klaškové a Ing. Pavlu Klaškovi společně ve výši 3.000 Kč a panu Vlastimilu Kyselkovi ve 
výši 3.000 Kč. 

hlasování:               5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

21. Různé 

Geodézie Brno nabízí nejnovější ortofoto mapu v rozlišení 12,5 cm/pixel – data ve formátu TIF a JPG 
v ceně 8034 Kč vč. DPH a případně mapu o velikosti 120 x 100 cm za 2.900 Kč vč. DPH. Obec před 
několika lety objednala ortofoto mapu od jiné firmy, ale pro nekvalitu ji neodebrala. Navíc cena byla tehdy 
přibližně dvojnásobná. Rada považuje za vhodné pořídit aktuální fotomapu jako náhradu či k porovnání 
oproti původní fotomapě z roku 2006. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zakoupení ortofoto mapy 
katastru obce Kobylnice o rozměru 100 x 120 cm od firmy Geodézie Brno. 

hlasování:               5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

Nabídku na pořízení textilních součástí kulturního zařízení (sokolovna?) podal pan Zdeněk Jírovský. Rada 
se nabídkou zabývala a v diskuzi konstatovala, že by bylo vhodné, aby sokolovna byla vybavena novým 
pozadím na jevišti a závěsy u oken v přísálí tak, aby stínily proti podvečernímu slunci (intenzívně oslňuje 
cvičence nebo např. hráče volejbalu u sítě apod.). Vzhledem k tomu, že TJ Sokol vrátila část loňské dotace 
a tato vratka se jen zčásti použila na nákup stolů pro kulturní akce, bylo by vhodné pro zvýšení kvality 
prostředí pořídit i tyto textilní doplňky. 

Rada v souladu s ustanovením § 102, odst. (3) zákona č. 128/2000 Sb. schvaluje zakoupení nového 
textilního pozadí jeviště a zakoupení textilního stínění oken v přísálí sokolovny. Starosta nejprve ještě 
projedná s TJ Sokol. 

hlasování:               5 pro                               0 proti                             0 zdržel se   

Starosta v rámci příprav území pro vybudování cyklostezky a po diskuzi s představiteli TJ Sokol, kteří 
zatím nedali souhlas s využitím jejich pozemku pro vedení cyklostezky, ve snaze zajistit vyřešení situace 
s mostkem přes potok u sokolovny jako nápojným místem na cyklostezku a zároveň s umístěním beach 
volejbalového hřiště učinil poptávku po projekční firmě. Zabezpečení geodetického zaměření dotčeného 
území bude stát cca 10 tis. Kč vč. daně a vypracování studie cca 25 – 30 tis. Kč dle rozsahu, který bude 
s firmou konzultován na místě zamýšlené stavby v týdnu od 18.4. 
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Při kontrole HZS v hasičské zbrojnici a při školení BOZP bylo zjištěno, že podmínky zabezpečení PO na 
objektech obce a vybavenost zásahovými prostředky proti požáru je splněna, avšak nejsou dostatečně 
evidovány. Zároveň však bylo konstatováno, že funkčnost zásahové jednotky je ohrožena (propadá 
účinnost školení některých členů zásahové jednotky) a řešením by bylo, mít veřejnoprávní smlouvu s obcí 
Ponětovice, kde je situace obdobná. Za obě obce by pak mohly být takto podpořené jednotky funkční.  
Vyhotovení nové dokumentace, kontrolu a školení v rámci PO objednal starosta prostřednictvím BSP 
consulting s.r.o., se kterou jsou dlouholeté dobré zkušenosti v oblasti BOZP. Starosta také bude jednat 
s vedením obce Ponětovice o možné spolupráci při zřizování zásahových jednotek PO. 

V rámci oprav domu č.p. 42 bude vyměněna zárubeň a dveře do knihovny. 

Diakoníe Broumov bude provádět sběr použitého textilu a jiných potřeb pro domácnost v období          
30.5 – 3.6. 2016. Občané již projevovali zájem o tuto akci, obec se opět zapojí. 

Obec obdržela nabídku na zapojení do centrální evidence zvířat a věcí v ČR. Šlo by o zaregistrování 
mikročipů a psích známek. Příklad činnosti lze sledovat na www.identifikace.cz. Roční poplatek by činil 
1.800 Kč + DPH. V obci se však často vyskytují zatoulaná zvířata, která známku nemají a tím je možnost 
jejich ztotožnění z jakékoli databáze znemožněna. Z toho důvodu obec nemá zájem. 

  
Hasičský sbor Jihomoravského kraje vyhlašuje dotační titul na pořízení nového dopravního automobilu 
pro 8 osob a do 3,5 t v roce 2017 ve výši max. 50% nákladů akce a zároveň max.450.000 Kč. Žádosti je 
nutné podat do 30.4.2016 na krajské ředitelství HZS JmK. Vozidlo musí sloužit k přepravě zásahové 
jednotky. Radní pan Florian zjistí podrobnosti k dotačnímu titulu a možnosti výběru vozidel tak, aby rada 
ještě před koncem dubna mohla rozhodnout o případné žádosti o dotaci. 

Zápis byl vyhotoven dne 25.4.2016. 

Ing. Lubomír Šmíd                      Stanislav Dolanský  
         starosta                                                                                   místostarosta 

Příloha č. 1 
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